
 

 

Geachte leden van de Gemeenteraad, 

 

Ik spreek vanavond namens de besturen van de drie Venlose hockeyclubs. U weet 

ongetwijfeld waarom. In de begroting is geen ruimte voor een accommodatie voor 

de beoogde fusieclubs in 2020. Wij vinden dit uiterst teleurstellend, aangezien de 

fusiedatum van 1 juli 2020 al meer dan een jaar bekend is bij de gemeente en wij 

bijna maandelijks met twee ambtenaren aan tafel zitten. 

 

Even een stukje historie: in 2018 zijn strategisch alleen twee velden van de Tegelse 

Hockey Club vervangen, terwijl de velden van de Venlose Hockey Club eveneens 

dringend aan vervanging toe waren. We snapten dat met het oog op de toekomst. 

De raad heeft destijds immers aan het College opgedragen met de verenigingen het 

gesprek aan te gaan over een fusie. De wethouder is met de clubs aan tafel gegaan 

en al twee jaar wordt er intensief met elkaar gesproken. We zijn nu bijna zover. 

Over twee weken staan bij alle clubs ledenvergaderingen gepland waarbij de 

besturen het mandaat krijgen om het juridische fusieproces in gang te zetten. Die 

seinen staan wat ons betreft dus op groen.  

 

Belangrijke voorwaarde is een gemeenschappelijke locatie. Een fusie waarbij de 

clubs voor een onbekende periode op drie locaties moeten hockeyen is voor ons 

geen optie. Zonder centrale plek zal er geen binding tussen de 1900 leden 

ontstaan. Bovendien zijn er veel organisatorische haken en ogen aan het spelen op 

drie locaties. Iedereen die hier even over nadenkt zal dit begrijpen. 

 

Wat is het nou precies probleem van een jaar later fuseren? Dat zal ik u uitleggen. 

Wij zijn zoals gezegd al twee jaar in gesprek en zijn het eens over de noodzaak van 

de fusie. De redenen daarvoor staan in een uitgebreid beleidsplan dat voor eenieder 

beschikbaar is. De leden moeten immers weten waar ze aan toe zijn en er moet 

veel geregeld worden. Zonder einddatum is dat onmogelijk. Het proces komt dan 

niet goed op gang omdat de sense of urgency niet of niet voldoende gevoeld wordt. 

Wij hebben gemerkt dat sinds de concrete fusiedatum gecommuniceerd is, ruim 

een jaar geleden, alles in een stroomversnelling is gekomen.  

 

Er is inmiddels door vele vrijwilligers veel werk gestoken in een beleidsplan, de 

organisatie en de financiële onderbouwing van de fusie - denk aan een 

meerjarenbegroting en een investeringsplan – het juridisch kader en het plan voor 

een nieuw clubgebouw. Dit is uitvoerig besproken met de gemeente. De twee 

betrokken ambtenaren zijn vrijwel maandelijks bij de gesprekken aanwezig 

geweest. Wij zijn ervan overtuigd dat indien de fusie een jaar wordt uitgesteld de 

energie die nu in het proces zit zal verdwijnen. 

 

Wat brengt deze situatie ons nu?  
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In de eerste plaats grote onzekerheid over de toekomst van de hockeyclubs. Welke 

leden geloven in afspraken die met de gemeente (moeten) worden gemaakt? Er is 

geen garantie dat de benodigde investeringen volgend jaar wel op de begroting 

staan. De belofte van twee nieuwe velden indien de clubs tot fusie overgaan is niet 

nagekomen.  

 

In de tweede plaats is het realistisch dat bij uitstel de Venlose Hockey Club met het 

verzoek komt om de twee velden die nu echt aan vervanging toe zijn, alsnog te 

gaan vervangen. De velden zijn formeel nog niet afgekeurd maar dat is slechts een 

kwestie van tijd.   

 

Ten derde wijzen we op de situatie van de jeugd, met name de jongens. Bij de 

jongens zijn in de afgelopen twee jaren in aanloop naar de fusie spelers 

samengevoegd om in de C en B-jeugd überhaupt teams te kunnen formeren. De 

KNHB staat dit toe maar alleen omdat de fusie in aantocht is.  

 

Als laatste zet het niet doorgaan van een fusie naar onze mening een streep door 

de accommodatievisie van de gemeente. De fusie van de drie clubs is de 

dominosteen die de andere steentjes laat vallen. Hoe reageren de andere 

sportverenigingen in de gemeente hierop? 

 

Ik hoop u de noodzaak van een fusie van de hockeyclubs per juli 2020 op Sportpark 

Vrijenbroek ziet en alsnog financiële middelen vrijmaakt. Wij hebben keihard 

gewerkt aan de fusieplannen en het zou zeer betreurenswaardig zijn als die plannen 

nu weer de kast in gaan.  

 

Dit is de derde keer in twee decennia dat de drie Venlose verenigingen met elkaar 

praten over een fusie en nog nooit waren we er zo dicht bij. Wij geloven dat we de 

hockeysport naar een hoger plan kunnen brengen en dat we leden van alle 

leeftijden op hun eigen niveau kunnen laten hockeyen. Wij zijn ervan overtuigd dat 

wij een nieuwe vitale vereniging kunnen vormen die een voorbeeld is voor andere 

verenigingen in de gemeente. Maar dan wel in één keer, op één plek en op dit 

moment.  Ik dank u voor uw aandacht. 

 

 

 

Jeroen Bakkers 

voorzitter Venlose Hockey Club 

mede namens de besturen van Hockey Club Blerick en de Tegelse Hockey Club 

 


